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                   Humanitas ry  

Kokous 21/2020  

                                                                                                          Aika: 15.12.2020 klo 18.30 

Paikka: Verkkokokous / Zoom 

 

 

 

 

TURUN YLIOPISTON HUMANISTISEN TIEDEKUNNAN OPISKELIJOIDEN EDUNVALVONTAJÄRJESTÖ 

humanitas.fi / Humanitas ry / @humanitasry 

 

 

Pöytäkirja 21/2020 

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (pj) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius  

Hanne Helminen  

Sanni Lilja 

Pinja Luoma 

Vilja Välimäki 

 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.37. 
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2. Kokouksen järjestäytyminen  

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Sanni Lilja ja Vilja Välimäki. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

5. Ilmoitusasiat 

- Vuoden viimeinen kokous! 

- Syyskokous meni sujuvasti, yhdistykselle on valittu uusi hallitus, ja esityksemme 

toimintasuunnitelmaksi ja talousarvioiksi hyväksyttiin sellaisinaan. 

- 8.12. oli järjestöfoorumi, Hanne osallistui sopo- ja hyvinvointiosioon, Paula puheenjohtajien 

neuvostoon ja Pinja viestintäosioon. 

 

6. Posti 

- Humanitaan muutaman vuoden takainen tiedottaja havaitsi, että Humanitaalla on olemassa 

alumni-sähköpostilista, jonka hallinta ei ole siirtynyt uusille hallituksille. Välitetään tieto ja 

listan käyttöoikeudet kauden 2021 hallitukselle. 

- Museion tiedusteli puhdistetuista tavaroista, Paula vastannut. 

 

7. Koulutuspoliittiset asiat 

- Vilja kummitellut yhden järjestön, muistiinpanot Humanitaan Drivessa.  

o tärkeä toive: Hallopedien kokousraportit jollakin tavalla kuratoituina jäsenjärjestöjen 

hallitusten listoille? 

- Muut syksyn kummittelukäynnit ovat valitettavasti jääneet hallituslaisten kiireiden takia. 

Tiedotetaan asiasta uudelle hallitukselle, jotta saavat kevään kierrokset nopeasti käyntiin.  

- Terveisiä ensi vuoden kopoilun avuksi: 

o LinkedIn-ryhmä on olemassa, sitä kannattaa mainostaa ja hyödyntää. 

o Kopo- ja pj-iltoja kannattaa jatkaa säännöllisesti. 

o Kaikenlainen yhteistyö on hyväksi, lisää sekä Humanitaan näkyvyyttä että jäsenten 

tiedonsaantimahdollisuuksia. 
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8. Halloped-asiat 

8.1 Ajankohtaiset hallopedtoiminnasta 

- Uusin raportti tullut, varsin suppea. Kaikista ryhmistä ei ole tullut raportteja, niistä 

muistuteltava ensi vuonna. 

8.2 Hallopedkoordinaattorien haun avaaminen 

- TYY pyytänyt haun avaamista. Tämän vuoden koordinaattorit ovat tehneet hakupohjan 

valmiiksi. Päätettiin avata haku ajalle 16.12.2020–6.1.2021. Liisa välittää tiedon hausta 

sähköpostilistoille ja nettisivuille. 

8.3 Hallopedien eroaminen 

- Anni Ollila on pyytänyt eroa arkistoryhmän varajäsenyydestä. 

- Maija Siukonen on pyytänyt eroa KKL:n peruskoulutusjaostosta. 

- Päätettiin myöntää molemmille ero. 

8.4 Hallopedien valitseminen tiedekunnan työryhmiin 

- Koordinaattorit kysyivät Tuomo Marttilaa arkistoryhmän varajäseneksi, sillä Marttila 

haki paikkaan syksyn alussa ja häntä harkittiin tehtävään jo tuolloin. Marttila ottaa 

paikan vastaan. 

- Taidehistorian yliopisto-opettajan valinnan valmisteluryhmään toivottu hallopedia, 

koordinaattorit välittäneet pyynnön opiskelijoille. Hallopediksi valittiin Veera 

Saukkonen. 

- KKL:n peruskoulutusjaoston paikka avataan hakuun ensi vuoden alussa. 

 

 

9. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Hanne jatkaa sopona seuraavan vuoden hallituksessa, eli esimerkiksi tuutorointiin liittyvien 

asioiden jatkuvuus on taattu.  

- Eräs jäsenjärjestö on ottanut yhteyttä tuutorivalintoihin liittyen. Tärkeä keskustelunavaus, 

valintaperusteisiin liittyy paljon eroavia käytänteitä ja kommunikaatio-ongelmia. Teemu 

vastaa viestiin, välitetään se myös ensi vuoden hallitukselle. 

o Ongelmia mm.: Järjestöaktiivisuutta ei ole huomioitu hauissa näkemyksemme 

mukaan riittävästi. Opintomenestys puolestaan painottuu liiaksikin. Osa 

ainejärjestöistä on saanut osallistua valintaan, osa ei. Joidenkin oppiaineiden 

henkilökunta on osallistunut valintaan, joidenkin ei. Valinnoissa on suosittu jo 

aiemmin tuutoreina olleita, jolloin uusimmat hakijat jäävät rannalle – tai 
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vaihtoehtoisesti suosittu vain toisen vuoden opiskelijoita, jolloin vanhemmilla 

opiskelijoilla ei ole mahdollisuutta päästä tuutoriksi. Tuutoriparisysteemin takia osa 

hakijoista pääsee mukaan ns. siivellä ja kahdestaan hakijoita suositaan. Parisysteemi 

tekee myös palkkauksesta helposti epäreilua. 

o Toivomme ainejärjestöille tasa-arvoista konsultoivaa roolia, emme mahdollisuutta 

tehdä lopullisia valintoja. 

o Valintaperusteet pitäisi kehittää läpinäkyviksi ja selkeiksi sekä sellaisiksi, jotka 

suosivat mahdollisimman monipuolisia tuutorivalintoja. Ennen kaikkea toivomme 

yhdenmukaisia käytäntöjä koko tiedekunnassa. 

- YTHS:n uudistus toteutuu vuodenvaihteessa. Opiskelijoita muistuteltava kevään maksun 

hoitamisesta. Tiedotusta on tullut, mutta laitetaan silti muistutus myös Humanitaan 

Instagram Storyyn. Maksun eräpäivä on 31.1., mutta YTHS:n palveluita ei voi tammikuussa 

käyttää, ellei maksua ole maksanut jo vuoden 2020 puolella. 

 

10. Arcanum/taloasiat 

- Humanitaan hallituslaisille on myönnetty kulkuoikeudet Arcanumin opiskelijatiloihin. 

Ainejärjestöjen hallituslaiset tulevat saamaan kulkuoikeudet vuoden 2021 alussa. 

Humanitaan seuraava hallitus kerää toimijoiden nimet, joille kulkuoikeus myönnetään ja 

välittää ne yliopistolle. 

- II-vaiheen opiskelijatiloihin ei saatu toista vesipistettä, tulisi liian kalliiksi. 

- Poistoa oy:ltä ei ole tullut laskua. Maksaminen jää siis ensi vuoden hallituksen vastuulle. 

- Mimesis-muistokysely jää kauden 2021 hallituksen hoidettavaksi.  

o Toivomme, että kysely järjestetään! Vilja on luonut Humanitaan Driveen 

luonnospohjan kyselylle. 

o Kulttuurintutkimuksen henkilökunnat ovat innostuneet muistokeruuaiheesta, mutta 

mitään konkreettista emme ole kuulleet. Sanni muistuttelee Kutun hallitusta. 

- Humanitaalta on toivottu Mimesis/Keltsi-historiikkia, olisi loistava idea. 

 

11. Tulevat tapahtumat 

- Yhteinen perehdytys järjestetään tammikuussa. 

o Perinteisesti järjestöaktiivien saunaillan alussa. Tapahtuman järjestäminen kuitenkin 

epätodennäköistä koronatilanteen takia. 

o Pyritään järjestämään livenä, mutta todennäköisemmin menee etäilyksi.  
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o Seurataan tilannetta, uusi hallitus tekee päätökset. 

- Hallituksen virkistäytyminen siirtyy ensi vuodelle. 

o Paula: ”Osaatteko ennustaa, millainen tilanne tammikuussa on?” 

o Emme virkistäytyneet keväälläkään. Olemme väsyneitä.  

o Vilja ehdotti, että jaetaan virkistysbudjetti tasan hallituslaisten kesken ja kukin saa 

ostaa omalla osuudellaan herkkuja. Yhden henkilön osuus on 14,29 €. Kannatimme 

ehdotusta. 

o Lisäksi voitaisiin pitää yhteinen päiväaikainen etävirkistäytyminen tammikuun 

puolella. 

o Tosi kurjaa, että vuosi on mennyt etäilyyn! Olisimme halunneet tutustua toisiimme 

paremmin. Pidetään ensi vuonna jälkikäteisiä kokouskaljoja.  

 

12. Toimintakertomus ja tilinpäätös 

- Tehtävä viimeistään helmikuun loppuun mennessä.  

- Paula tekee toimintakertomuksen rungon Google Docsilla. Kukin käy täydentämässä oman 

osuutensa oikeisiin kohtiin. Paula viimeistelee muotoilut ja muut sellaiset, ja kaikki lukevat 

lopullisen dokumentin vielä läpi.  

- Paula ja Sanni tekevät tilinpäätöksen yhdessä. 

o Osa kuiteista tms. vielä muilla kuin Sannilla. Ne kuitenkin tarvitaan kirjapitoon. 

Sovittiin, että kuitit ja lomakkeet viedään suoraan Sannin kotiin.  

- Pöytäkirjat allekirjoitetaan tammikuussa, sovitaan tarkemmat käytännöt lähempänä. 

 

13. Testamentit ja uuden hallituksen perehdytys 

- Testamentit päivitettävä/tehtävä! Humanitaalla on olemassa vain puheenjohtajan, 

taloudenhoitajan, sihteerin ja tiedottajan testamentit. Muut pitäisi luoda alusta asti. 

- Kaikista pesteistä tulisi tehdä testamentit. Pohja voi olla tiiviskin, mutta olisi hyvä välittää 

kaikille uusille hallituslaisille ainakin jonkinlainen kirjallinen dokumentti. 

- Testamentit tulisi saada valmiiksi yhteiseen perehdytykseen mennessä. 

- Jokainen on oma-aloitteisesti yhteydessä pestinsä jatkajaan tai jatkajiin ja sopii 

pestikohtaisesta perehdytyksestä. 

- Kutsutaan yhteiseen perehdytykseen mukaan myös halloped-koordinaattorit.  
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14. Talous 

- Hyväksyttiin maksettavaksi 

o Paula Pättikankaalle Keltaisen talon tyhjennyksestä (kertakäyttöhanskat, käsihuuhde 

ja jätesäkit) 7,99 € ja 10,74 € eli yhteensä 18,73 €. 

o Paula Pättikankaalle humanitas.fi -verkkotunnuksen jatkamisesta 14,88 €. 

- Keltaisen talon tyhjennyksen yhteydessä löydettiin 179,61 € käteistä rahaa. Kyseessä on mitä 

todennäköisimmin ns. Keltsi-kassa, joka on koottu pullorahoista ja jota on käytetty pieniin 

taloa varten tehtyihin hankintoihin. Raha käytetään tulevaisuudessa Arcanumin uusiin 

opiskelijatiloihin tarvittaviin käyttöesineisiin ja laitteisiin. 

- Päätettiin poikkeustilan vuoksi jakaa hallituksen kauden 2020 virkistäytymisbudjetti eli 100 

€ hallituslaisten kesken. Budjetoidaan kullekin hallituslaiselle 14,29 € omavalintaisen 

syötävän ostamiseen vuoden loppuun mennessä. 

- Haluamme muistaa myös halloped-koordinaattoreita. Budjetoidaan myös molemmille 

koordinaattoreille 14,29 € omavalintaisen syötävän ostamiseen vuoden loppuun mennessä. 

Käytetään tähän rahaa budjetin kohdasta edustuskulut, joka on muutoin jäänyt käyttämättä. 

 

15. Muut esille tulevat asiat 

- Humanitas voisi alkaa kirjoittaa työtodistuksia hallituksen jäsenille, Paula aloittaa perinteen. 

Kaikki saavat jonkinlaisen työtodistuksen, jossa kerrotaan mitä pestiä on hoitanut. 

Halutessaan voi pyytää myös suoriutumista tarkemmin kuvailevaa todistusta. Liisa luo 

todistukselle pohjan.  

- Humanitas kiittää kaikkia järjestöaktiiveja hienosta suoriutumisesta poikkeusvuonna. 

- Kokousvuosi on paketissa, hoitakaamme myös paperihommat kunnialla loppuun! 

 

16. Seuraava kokous 

Ei ole (ennen ensi vuotta)! 

 

17. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja sulki kokouksen klo 20.43. 

 

 

 


